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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottságának 2009. november 18-án 15 óra 10 perckor a Polgármesteri 
Hivatal II. emeleti mőszaki tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
 
Jelen van:  Kıvári László elnök, Csernus Péter, Máté Péter, Horváth 

Jánosné, Szabó Zsolt bizottsági tag 
 
Ülés közben érkezett: Ilosfai Gábor bizottsági tag 
 
Távolmaradt: Dr. Balás Ákos, Dr. Hadházy Ákos, Koller Attila 

bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal megjelent: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı, 

Szeleczki József igazgatóság-vezetı, 
Leposa Gyula osztályvezetı, 
Frey Tímea pályázati referens, 
Buncsek Attila pályázati referens, 
Szegedi Emerencia mőszaki ellenır, 
Petı Gábor környezetvédelmi referens, 
Varga András jegyzıkönyvvezetı 

 
Meghívott: Berlinger Attila a Szekszárdi Turisztikai Kft. 

ügyvezetıje, 
Bíró Péter klímamenedzser, 
Gaál Zsófia a Zöldtárs Alapítvány képviselıje 

 
 

A bizottság elnöke megállapítja, hogy a 9 tagú bizottságból 5 tag jelen van, az ülés 
határozatképes. Az ülést 15 óra 10 perckor megnyitja.  
 
Kıvári László: Szeretne egyeztetni a karácsonyi vásár rendezésérıl. 
 
Varga András: Javasolja, hogy a bizottság vegye fel a napirendre a játszóterek 
labdapályáinak korszerősítésére, lengıhinták felújítására vonatkozó elıterjesztést. 
 
Máté Péter: Javasolja, hogy elıször a közgyőlési elıterjesztéseket tárgyalja a bizottság. 
 
A bizottság elnöke az elhangzott kiegészítésekkel együtt szavazásra teszi fel a napirend 
elfogadására vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal elfogadott, és a 
következı napirendet állapította meg: 
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2   1118 jkv 

 
N A P I R E N D 

 
1./ napirendi pont 
CÉDE-2009. pályázathoz kapcsolódóan mőszaki tartalom bıvítése, illetve támogatásról 
való lemondás 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Frey Tímea pályázati referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
2./ napirendi pont 
Munkácsy Mihály és Újfalussy Imre utcai omlásveszélyes partfalak stabilizációja 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Buncsek Attila pályázati referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
3./ napirendi pont 
Javaslat a „Dr. Kelemen József Idısek Otthona akadálymentesítése” tárgyában pályázat 
benyújtására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Buncsek Attila pályázati referens 
   Szegedi Emerencia mőszaki ellenır 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
4./ napirendi pont 
Javaslat a közcsatornára történı rákötés 2009. évi támogatási rendszerének 
módosítására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Petı Gábor környezetvédelmi referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
5./ napirendi pont 
Javaslat a kéményseprı-ipari közszolgáltatás ellátására vonatkozó pályázati feltételek 
jóváhagyására, pályázat kiírására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
6./ napirendi pont 
Javaslat önkormányzati ingatlanok értékesítésére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
7./ napirendi pont 
Javaslat nonprofit gazdasági társaság alapítására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
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8./ napirendi pont 
Részvétel meliorációs pályázaton 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
9./ napirendi pont 
Adventi vásár elıkészítése 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
10./ napirendi pont 
Tájékoztató a klímahét rendezvényeirıl 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Bíró Péter klímamenedzser 
        Gaál Zsófia a Zöldtárs Alapítvány képviselıje 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
11./ napirendi pont 
„Szekszárd MJVÖ tulajdonában levı városi játszóterek labdapályáinak korszerősítése, 
lengıhinták felújítása” tárgyú meghívásos pályázati eljárás eredménye 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
12./ napirendi pont 
Forgalomtechnikai problémák elbírálása 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
13./ napirendi pont 
A Rotary Club Szekszárd kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
ZÁRT ÜLÉS  
 
 
14./ napirendi pont 
Javaslat a volt Augusz I. főtımő területének visszavásárlására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
 
 
 
1./ napirendi pont 
CÉDE-2009. pályázathoz kapcsolódóan mőszaki tartalom bıvítése, illetve támogatásról 
való lemondás 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Frey Tímea pályázati referens 
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Szegedi Emerencia: Kiegészíti a határozati javaslatot: A bizottság javasolja, hogy a bıvített 
mőszaki tartalomra vonatkozóan az Önkormányzat kössön vállalkozási szerzıdést a EKRON 
Kft-vel. 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

298/2009. (XI.18.) GMB határozat 
CÉDE – 2009. pályázat 
 
1.  Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a „CÉDE-2009 
pályázathoz kapcsolódóan mőszaki tartalom bıvítése, 
illetve támogatásról való lemondás” címő közgyőlési 
elıterjesztés határozati javaslatát.  

2.  A Bizottság javasolja, hogy a bıvített mőszaki 
tartalomra vonatkozóan az Önkormányzat kössön 
vállalkozási szerzıdést az EKRON Kft-vel (7100 
Szekszárd, Rákóczi u. 31.). 

 
Határidı: 2009. november 19. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
2./ napirendi pont 
Munkácsy Mihály és Újfalussy Imre utcai omlásveszélyes partfalak stabilizációja 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Buncsek Attila pályázati referens 
 
Máté Péter: Mindenképpen pályáznia kell a városnak. Utófinanszírozású pályázatról van szó? 
 
Buncsek Attila: Igen. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

299/2009. (XI.18.) GMB határozat 
Omlásveszélyes partfalak stabilizációja 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a Munkácsy Mihály 
és Újfalussy Imre utcai omlásveszélyes partfalak 
stabilizációjára vonatkozó határozati javaslatot. 
 
Határidı: 2009. november 19. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
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3./ napirendi pont 
Javaslat a „Dr. Kelemen József Idısek Otthona akadálymentesítése” tárgyában pályázat 
benyújtására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Buncsek Attila pályázati referens 
   Szegedi Emerencia mőszaki ellenır 
 
Buncsek Attila: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

300/2009. (XI.18.) GMB határozat 
Dr. Kelemen József Idısek Otthona akadálymentesítése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a Dr. Kelemen József 
Idısek Otthona akadálymentesítése tárgyában pályázat 
benyújtását. 
 
Határidı: 2009. november 19. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

4./ napirendi pont 
Javaslat a közcsatornára történı rákötés 2009. évi támogatási rendszerének 
módosítására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Petı Gábor környezetvédelmi referens 
 
Petı Gábor: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

301/2009. (XI.18.) GMB határozat 
Közcsatornára történı rákötés támogatási rendszerének 
módosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a közcsatornára 
történı rákötés 2009. évi támogatási rendszerének 
módosítását. 

 
Határidı: 2009. november 19. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
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5./ napirendi pont 
Javaslat a kéményseprı-ipari közszolgáltatás ellátására vonatkozó pályázati feltételek 
jóváhagyására, pályázat kiírására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
 
Dr. Göttlinger István: A közbeszerzési szakértı szerint 5 évre nem lehet kiírni a pályázatot, 
csak kettıre. Javasolja, hogy ezzel módosítsa a bizottság a határozati javaslatot. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

302/2009. (XI.18.) GMB határozat 
Kéményseprı-ipari közszolgáltatás ellátására vonatkozó 
pályázati feltételek jóváhagyása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a kéményseprı-ipari 
közszolgáltatás ellátására vonatkozó pályázat kiírását azzal 
a módosítással, hogy a feladatellátásra 2 éves idıtartamú 
szerzıdést köt az Önkormányzat. 
 
Határidı: 2009. november 19. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

6./ napirendi pont 
Javaslat önkormányzati ingatlanok értékesítésére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

303/2009. (XI.18.) GMB határozat 
Önkormányzati ingatlanok értékesítése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek az önkormányzati 
ingatlanok értékesítésére vonatkozó határozati javaslatot. 
 
Határidı: 2009. november 19. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
7./ napirendi pont 
Javaslat nonprofit gazdasági társaság alapítására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
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Szeleczki József: Speciális dologról van szó, hiszen az alapítandó gazdasági társaságnak a 
tevékenységi körében valamilyen mezıgazdasági tevékenységet szerepeltetnie kell. Ha 
folyamatosan mőködik ez a konstrukció, akkor elsısorban új és tiszta profilú céget érdemes 
létrehozni. 
 
Varga András: Véleménye szerint a KT-Dinamic Nonprofit Kft. is alkalmas lehet a pályázat 
benyújtására, mindössze a tevékenységi körét kell megfelelıen módosítani. A pályázat 
bizonyos feltételeinek jobban meg is felelne a meglévı gazdasági társaság. 
 
Dr. Göttlinger István: Mind a két változat mellett tud érveket mondani. Amennyiben a KT-
Dinamic Kft. mellett dönt a testület, akkor fel kell hívni a tevékenységi kör bıvítésére. 
Emellett szól az is, hogy a pályázat bírálati szempontjai szerint a csökkent munkaképességőek 
foglalkoztatása többletpontot ér. 
 
Máté Péter: Javasolja, hogy a KT-Dinamic Nkft. vegyen részt a meliorációs pályázaton. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

304/2009. (XI.18.) GMB határozat 
Nonprofit gazdasági társaság alapítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
javasolja a Közgyőlésnek, hogy a KT-Dinamic Nonprofit 
Kft. - tevékenységi körének bıvítésével - vegyen részt 
meliorációs pályázaton.  
 
Határidı: 2009. november 19. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

8./ napirendi pont 
Részvétel meliorációs pályázaton 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Kıvári László: Korábban már hozott határozatot a bizottság arról, hogy a jövı évi 
költségvetésben 30 millió Ft-ot különítsenek el a meliorációs pályázat önerejeként. Javasolja, 
hogy ezt erısítse meg a bizottság. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

305/2009. (XI.18.) GMB határozat 
Részvétel meliorációs pályázaton 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
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javasolja a Közgyőlésnek, hogy a jövı évi költségvetésben 
30 millió Ft-ot különítsen el a meliorációs pályázaton való 
részvételre. 
 
Határidı: 2009. november 19. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
9./ napirendi pont 
Adventi vásár elıkészítése 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
 
Berlinger Attila: A karácsonyi füzérek 600.000.- Ft + ÁFA összegbe kerülnek, ehhez jön még 
a villanyszerelési díj. Ez a két költség már meghaladja a közterület-használati díj nagyságát. 
Az említetteken túl felmerül még a Betlehemi szoborcsoport felállításának költsége. 
 
Ilosfai Gábor 15 óra 46 perckor megérkezik az ülésterembe, jelen van 6 fı bizottsági tag. 
 
Kıvári László: A következı bizottsági ülésen a vásár rendezésében közremőködık 
részvételével visszatérnek a témára. Köszöni a tájékoztatást. 
 
 
10./ napirendi pont 
Tájékoztató a klímahét rendezvényeirıl 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Bíró Péter klímamenedzser 
        Gaál Zsófia a Zöldtárs Alapítvány képviselıje 
 
Máté Péter 15 óra 50 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 5 fı bizottsági tag. 
 
Bíró Péter: Ismerteti a rendezvényen bemutatandó filmeket, amelyekrıl elmondható, hogy 
mellbevágóak lesznek. 
 
Gaál Zsófia: Összesen 15 filmet fognak levetíteni és lesz 3 nagy, lakossági vetítés is. 
Pénteken 13 órakor a konferencia teremben is sor kerül egy film bemutatására, amire 
mindenkit szeretettel várnak. Országos pályázaton sikerült a finanszírozáshoz támogatást 
szerezni. Elmondható, hogy az Európai Unió már célzott pályázatokat ír ki a klímavédelem 
körében. 
 
Kıvári László: Igyekeznek ott lenni a pénteki vetítésen, köszöni a tájékoztatást. 
 
 
11./ napirendi pont 
„Szekszárd MJVÖ tulajdonában levı városi játszóterek labdapályáinak korszerősítése, 
lengıhinták felújítása” tárgyú meghívásos pályázati eljárás eredménye 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Máté Péter 16 órakor visszatér az ülésterembe, jelen van 6 fı bizottsági tag. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
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A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 

306/2009. (XI.18.) GMB határozat 
Labdapályák korszerősítése 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
a „Szekszárd MJVÖ tulajdonában levı városi 
játszóterek labdapályáinak korszerősítése, lengıhinták 
felújítása.” tárgyú meghívásos pályázati eljárásra 
benyújtott ajánlatok alapján megállapítja, hogy egyik 
ajánlattevı sem tett az ajánlatkérı rendelkezésére álló 
anyagi fedezet mértékére tekintettel megfelelı ajánlatot, 
így a pályázati eljárást eredménytelennek nyilvánítja. 

 
2.  A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 

kezdeményezze új pályázati eljárás kiírását a korábbi 
eljárások során 4 legkedvezıbb ajánlatot adó ajánlattevı 
körében, tárgyalás lehetıség biztosításával. 

 
Határidı:  2009. november 30. 
Felelıs: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
Kıvári László: Javasolja, hogy a Rotary Club kérelmével folytassák az ülést. 
 
12./ napirendi pont 
A Rotary Club Szekszárd kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Csernus Péter: Kicsit méltatlannak tartja, hogy 9.000.- Ft-ért idejön a bizottság elé a Rotary 
Club. 
 
Máté Péter: Valóban van egy visszásság a dologban, és hallhatták az elıbb, hogy például nem 
folyik be annyi közterület-használati díj a karácsonyi vásárból, amennyi a rendezéshez, a 
környezet kialakításához szükséges. 
 
Ilosfai Gábor: Javasolja, hogy a bizottság támogassa a kérelmet. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 
(Szabó Zsolt és Kıvári László személyes érintettség miatt nem vett részt a szavazásban) 
 

307/2009. (XI.18.) GMB határozat 
Rotary Club kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
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támogatja a Rotary Club (Szekszárd, Bezerédj u. 7-9.) 
kérelmét és a közterületek használatáról szóló 1/2009. (II.3.) 
szekszárdi ör. 13. § (2) bekezdése alapján az advent idején a 
Garay téren szervezett jótékonysági győjtés kapcsán a 
közterület-használati díj megfizetésétıl eltekint. 
 
Határidı: 2009. november 30. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
13./ napirendi pont 
Forgalomtechnikai problémák elbírálása 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Kıvári László: El kellene gondolkodni azon, hogy a Luther tér környékén is érdemes lenne 
bevezetni az 1 órás parkolási korlátot. 
 
Máté Péter: Nem támogatja ezt a javaslatot, az mindig is egy telített parkoló volt. 
 
Szeleczki József: Ez a korlát a lakókra is vonatkozna.  
 
Ilosfai Gábor: Mit akarnak a Szilas utcai lakók? 
 
Máté Péter: Az önkormányzattal szeretnének utat építtetni. 
 
Ilosfai Gábor: Milyen változtatás lesz a Fagyöngy utcában? 
 
Máté Péter: Egy szakasz lesz egyirányúsítva. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

308/2009. (XI.18.) GMB határozat 
Forgalomtechnikai problémák elbírálása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
helyszínek megtekintését követıen az alábbi döntéseket 
hozza a város forgalomtechnikai és közlekedési rendjére 
vonatkozó javaslatokkal kapcsolatosan: 
 
a.  Fagyöngy utca forgalmi rendjének vizsgálata: 

Az utca Lugas u. – Vesszı u. közötti szakaszának – 40. 
számú háztól a 22. számú házig - egyirányúsítása, a 
Lugas u-tól a Vesszı u. irányába /a városba befelé /. 
 

b.  Szilas utcai lakók útépítési kérelme: Jelen helyzetben 
nem támogatja a Bizottság, de tervbe veszi az út 
kiépítését. 
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c.  Napfény – Csalogány u. csomóponthoz kihelyezendı 

„Megállni tilos” tábla, illetve a Napfény utcai 
sebességcsökkentı borda kihelyezésének vizsgálata: A 
Bizottság nem támogatja a javaslatot. 
 

d.  Széchenyi u. 55. sz. elıtti forgalomtechnikai tükör 
kihelyezésének vizsgálata: Nem támogatja a Bizottság. 
 

e.  Kossuth u. – Rákóczi u. közötti köz végén elhelyezendı 
forgalomtechnikai tükör szükségességének vizsgálata: 
„Stop” tábla kihelyezését javasolja a Bizottság. 
 

f.  Kossuth u. – Pince utca lezárására vonatkozó kérelem 
vizsgálata: „Mindkét irányból behajtani tilos”, „Kivéve 
célforgalom” tábla kihelyezését javasolja a Bizottság. 
 

g.  Tinódi u. 30 km/h sebességkorlátozás felülvizsgálata: A 
Bizottság javasolja a sebességkorlátozás fenntartását. 
 

h.  Zrínyi u. (MK – Szluha Gy.) 30 km/h 
sebességkorlátozás felülvizsgálata: A 
sebességkorlátozás megszüntetését javasolja a Bizottság. 
 

i.  Móricz Zs. u. 3. sz. melletti parkolás lehetıségének 
vizsgálata: A Bizottság a jelenlegi állapot fennmaradását 
javasolja. 
 

j.  Szent L. utcai körforgalomnál a Flórián utca felıli elzárt 
terület fizikai lehatárolása a pékség felé: A Bizottság 
nem javasol semminemő lehatárolást az adott területen. 
 

k.  Mátyás kir. u. parkolás vizsgálata: Az építkezés 
befejezéséig a jelen parkolási helyzet megtartását 
javasolja a Bizottság. 
 

l.  Piactér – Várköz parkoló kialakítás vizsgálata: A 
Bizottság javaslata szerint a parkolást jelzı tábla 
áthelyezésre kerül a rendırség bejárata melletti 
tőzcsaphoz, ezzel újabb 2 db parkolóhely alakul ki. 

 
m.  Bajcsy Zs. u. 1-3 sz. házak elıtti a gyalogos út és az 

épületek közötti terület jármőforgalom elıli elzárása, 
Luther téri tömbbelsı fizetı parkolóvá tétele: A 
Bizottság nem támogatja a jelenlegi parkolási, illetve 
forgalmi rend megváltoztatását. 
 

n.  Wesselényi u. parkolás : A Bizottság nem foglalt állást a 
kérdésben, a lakógyőlésre bízza a döntést. 
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o.  Fürdıház u. pincék elıtti rész: A Bizottság javaslata 
szerint a nagy költséggel járó beruházást a 
pincetulajdonosok finanszírozzák. 
 

p.  A Bizottság javasolja a taxiállomás melletti sziget 
megszüntetését és az állomás bıvítését, ezáltal a benn 
álló gépkocsik nem akadályoznák a buszforgalmat. 
 

q.  A Bizottság nem támogatja a Csokonai utca 23. sz. 
épület elıtti forgalomtechnikai változtatásokat, továbbá 
kéri a Közterület Felügyeletet, hogy büntesse meg a 
meglévı szabályozás ellenében ott parkolókat. 
 

r.  A Bizottság felkéri a Városüzemeltetési és –fejlesztési 
Igazgatóságot vizsgálja meg, hogy a Kinizsi utcának az 
uszoda kerítése melletti szakaszán milyen módon 
alakítható ki 45°-os beállású parkoló. A Bizottság felkéri 
továbbá az Igazgatóságot, hogy a IV. sz. Általános 
Iskola Kecskés F. utcai bejáratánál kialakítandó 
parkolási lehetıséget is vizsgálja meg. 

 
Határidı: 2009. november 30. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
Leposa Gyula: Kéri a bizottságot, hogy tárgyalja meg Földesi Gyula bérleti szerzıdés 
módosítási kérelmét. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal 
elfogadott. 
 
14./ napirendi pont 
Földesi Gyula bérleti szerzıdésének módosítása 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Szeleczki József: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Máté Péter: A galambokat hogyan tartja? 
 
Szeleczki József: Zártan. 
 
Leposa Gyula: Kéri továbbá a bérlı, hogy a közmővesítést követıen a bizottság tekintsen el a 
bérleti díjtól. 
 
Máté Péter: Az önkormányzatnak nincs szüksége a közmőfejlesztésre azon az ingatlanon. Az 
elvvel nem ért egyet. Akkor forduljon a bizottsághoz egy írásbeli kérelemmel, ha megépítette 
a közmőveket,  
 
További hozzászólás nem volt. 
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A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

309/2009. (XI.18.) GMB határozat 
Földesi Gyula bérleti szerzıdése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
hozzájárul, hogy Földesi Gyula Szekszárd, Alkotmány u. 
17. fsz. 1. szám alatti lakossal megkötött, a 4291 hrsz-ú 
(Alkony u. 9.) ingatlanra vonatkozó bérleti szerzıdés 
módosításra kerüljön. A szerzıdés 5 éves idıtartamra 
kerüljön megkötésre azzal a feltétellel, hogy az ingatlanon 
történı értéknövelı beruházás (közmővesítés) költségeire 
bérlı a szerzıdés megszőnésekor nem tarthat igényt. A 
szerzıdés módosítására a Bizottság felhatalmazza a 
Városüzemeltetési és Fejlesztési Igazgatóságot. 
 
Határidı: 2009. november 30. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
Szeleczki József: Napirenden kívül tájékoztatja a bizottságot, hogy a TEUT fejlesztések 
kapcsán vannak plusz dolgok, amelyeket utólagosan el kellett készíteni. Például a Wesselényi 
utcában új csapadékvíznyelı aknákat kellett lerakni. Ezeket a plusz kiadásokat az „utak, 
hidak” szakfeladat terhére finanszírozzák meg.  
 
Kıvári László: A buszmegállónál csırepedés volt és azt mondták a Vízmő Kft-nél, hogy a 
hivatal nem engedi, hogy aszfaltozzanak. 
 
Szeleczki József: Ez így nem igaz. A Dózsa György utcában is vissza fogják állítani a fél 
útpályát, de a teljes útpálya rekonstrukciója a közelgı város rehabilitáció miatt nem indokolt. 
 
Kıvári László: Már nem elıször mondja, hogy az Epreskert utcában, akár a Vízmő Kft-vel 
közösen, de meg kell csinálni a járdát. Ezt a jövı évi tervben mindenképpen szerepeltetni kell. 
 
További napirendi pont nem lévén a bizottság elnöke a nyilvános ülést 16 óra 45 perckor 
berekeszti. A bizottság zárt ülésen folytatja munkáját. 
 

K. m. f. 
          
          Kıvári László  
                                elnök 
Készítette: 
                         Varga András   
                        jegyzıkönyvvezetı 
 
      Ellenjegyzem: 
    

Amreinné dr. Gál Klaudia             
  aljegyzı 


